
Sortemosen  Cowboybyen, den 14. november 2022 
Boligafdelingens og Ejerforeningens Bestyrelse   

 

Referat fra bestyrelsesmøder tirsdag den 14. november 2022 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 

 

Deltagere og mødested: Henrik (211), Trine (145), Ulf (126), Pernille (76), Bente (74), Hans Henrik 

(89), Christian M. (175), Christian S. (215), Susanne (55) og Siff (75). Mødet blev holdt i 

Hækmosen 2F. 

1. Valg af referent – Ulf (126) 

2. Godkendelse af sidste referat fra 3. oktober 2022: Godkendt. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager:  

a. Der var indsendt en henvendelse til bestyrelsen om etablering af opholds- og 

legeområder i Sortemosen. Bestyrelsen vil tage sagen op igen i forbindelse med 

implementering af helhedsplanen, herunder etablering af ny vejbelægning.  

4. To-Do liste: 

a. Køkken modernisering: Afventer behandling af ansøgning i kommunen. 

b. Vinduer og døre: Afventer møde med KAB (se pkt. 6). Udkast til beboerskrivelse 

drøftes på næste bestyrelsesmøde. 

c. Legepladsudstyr: Afventer møde i legepladsudvalget. 

d. Ny varmekilde: Der er truffet beslutning om at kunne indhente konsulentbistand, men 

bestyrelsen er endnu ikke gået videre med sagen. 

e. Renovation: KAB rykkes for opfølgning.  

f. Ny belægning: Afventer nærmere information fra konsulent. 

5. Mose-, KAB- og organisationsmøder: Intet til dette punkt. 

6. Nyt fra formændene: Der skal afholdes møde med KAB (byggeudvalget) for at få status på 

vores vinduer og døre. Der er været service og gennemgang af alle vinduer og døre, hvor vi 

afventer status. 

7. Bestyrelsesmiddag: Der afholdes middag for bestyrelsen d. 24.11 kl. 20.30. Afgang fra 

Sortemosen (ud for nr. 51 ved hjertestarteren) med taxi kl. 19.30. 

 

Eventuelt:  

a. På næste møde fremlægges forslag om retningslinjer for evt. gaver til afgående 

bestyrelsesmedlemmer.  

b. I januar drøftes nyt standardsystem for Cowboybyens hjemmeside/mail, fx CMS 

hjemmesideprogram (Christian S, 215; Trine, 145; Erling, 85). 

c. T.o: Herlev Kommune forventer udskiftning af Madam Skrald med to nye 

affaldsbeholdere fra februar 2023. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 5. december kl. 19.00 hos Trine, Sortemosevej 145. 

 


